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Styrelsemöte BK Tullbron 

 

Tid : 2023-10-18 kl. 13:30 

Plats : Styrelserummet, Boulecenter, Falkenberg 

Kallade : Bengt-Arne Nelson, ordf 

   Lena Karlsson, kassör 

   Annika Gleisner, sekr 

   Ing-Britt Pehrson 

   Tomas Jansson, vice ordf, ej närvarande 

   Barbro Gustafsson 

   Anita Sjöqvist 

   Bengt-Åke Malmberg, medlem 

   Denice Cantola, medlem 

   Jan-Olof Johansson, RF-SISU 

 

 

 § 56  Mötets öppnande 

 Mötet öppnades av ordföranden Bengt-Arne Nelson 

 

§ 57 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Barbro  

 Gustafsson.   

  

 

 



§ 58 Förslag till dagordning    2(3) 

 Dagordningen godkännes 

 

§ 59 Föregående mötesprotokoll 

 Efter genomgång godkändes föregående mötesprotokoll. 

 

§ 60 LOK-stöd, Jan-Olof Johansson 

Jan-Olof Johansson gjorde en ordentlig genomgång av LOK-stödet 

samt praktisk genomgång tillsammans med Denice C och Beng-Åke 

B. Denice C tar på sig ansvaret att lägga in LOK-stöd vid de olika 

sammankomsterna, någon i styrelsen ansöker om LOK-stödet efter 

”periodens” slut.  

 

§ 61 Ekonomirapport 

BK Tullbron har ca 60.000 kronor. Inga oförutsedda utgifter eller 

inkomster. 

 

§ 62 Tullbrons tävlingar 

Diskussion om hur våra tävlingar skall hanteras – skall ingen 

klubbmedlem få tävla, skall vi gå efter ett schema, hur lockar man 

personer att hjälpa till? Hur skall vi hantera lotteriet – skall vi köpa in 

priser eller ”tigga ihop”? Fortsatt diskussion vid nästa styrelsemöte. 

 

§ 63 Förslag från TK angående måndagsträningen 

Ordföranden läste upp TK:s förslag för styrelsen – styrelsen gav sitt 

OK efter följande ändring. Efter fikan lägger man antingen ut klot i 

korgen eller vill man spela med speciell partner läggs två klot vid 

ringen och man paras ihop med ngn från korgen. 

Förslaget: På måndagar väljer man om man vill vara med på 

organiserad träning eller spela som vanligt. Efter fikan, se ovan. 



 

§ 64 Medlemsstatus    2(3) 

Ing-Britt P meddelade att vi har 100 medlemmar i Tullbron och 79 

medlemmar i Tullbron/Alliansen. 

 

§ 65 Övriga frågor 

Diskuterades vad vi gör med pengarna som vi får från LOK-stödet – 

tänka och komma med förslag vid nästa styrelsemöte. 

 

§ 66 Nästa möte 

 Nästa styrelsemöte den 29 november 2023 kl. 10:00.  

     

§ 67 Mötets avslut 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 

 Annika Gleisner   

Justeras 

    

 Bengt-Arne Nelson      Barbro Gustafsson 

 


